
Minnesanteckningar från enhetsrådet på Gåsens vårdboende 2024-10-23.

Plats:  Gåsens vårdboende.

Deltagare: Tommyl Blomqvist från PRO (Pensionärers Riksförbund). Teamledare Johanna 
Thorsten. Biträdandverksamhetschef Lucdy Gutierrez. Aktivitetsansvarig Mikael Edvardsson, 
Sjuksköterska Arezou Firouzi. Kvalitetsombud Mananya Monsin och Iqra Ali. Liselott Fager 
från Vård och Äldreomsorgsnämnden. 

Närstående och boende fanns representerade.

Biträdandeverksamhetschef hälsade alla välkomna och vi presenterade oss för varandra.

Syftet med enhetsrådet informerades. 

Punkter som togs upp: 

 Information om verksamheten. Allmän information om boendefördelning mellan 
demens och somatik avdelning, antal platser på boende. Personalbemanning dag 
enligt avtal 0,64 plus 2 nattarbetare.

 Mat- och måltidsmiljö. Alla avdelningar har en måltidsansvarig som varje månad har 
ett möte med de boende, där man diskuterar mat och miljö. Matlagning sker från 
grunden. Sammanställning av matenkät presenterades. Över lag är de boende 
mycket nöjda med maten som serveras.  Matsvinnsmätning ska utföras vecka 45. 

 Aktiviteter för de boende. Aktivitetsansvarige Mikael informerade om sitt uppdrag 
och vad som är på gång på Gåsen t.ex. närståendeträff med Halloween tema. 

 Brukarundersökning. Socialstyrelsens brukarundersökning är klar. Gåsen hade för 
få svarsdeltagande och det finns ingen data att presentera. Gåsen kommer utföra en 
intern brukarundersökning. 

 På gång i verksamheten. Köken på bägge planen är klara, vilket underlättar 
matlagning en på boendet. Inglasad balkong är under arbete på demensavdelningen. 
Syftet med den inglasade balkongen är att underlätta för boende att komma ut i det 
friska.  Beräknas vara klar vecka 45. Utbildningstillfällen för personal erbjuds via 
Linköpings äldreomsorgslyft.

 Närstående: önskar tydlighet när samtal angående genomförandeplan äger rum. 
Verksamheten kommer se över hur man kan informera närstående och inkludera dem 
när genomförandeplan revideras. Återkoppling från närstående att maten är 
uppskattad och att det är viktigt med dofter och smaker. 

 PRO: har fått frågan om kvalitet på städning. Ett förbättringsarbete som kommer ses 
över i verksamheten.

 Liselotte Fager:  informerar kort om vad som pågår i kommunen. Det är en 
tillbakagång inom kommunen gällande matlagning på plats. Framöver ska bara 70% 
av maten lagas på plats, dvs protein ska lagas i storkök, tillbehör tillreds på 
enheterna. Det rör dock inte privata utförare.  Inom den kommunala 
hemtjänstverksamheten pågår en åtstramning av utbudet av tjänster och insatser. 
Nya boenden är på gång på två plaster i kommunen. Beslut är taget att alla 
korttidsplatser ska finnas på Åleryd med ca 120 platser. Bofasta som finns där nu ska 
omfördelas allt eftersom.



 Avslut. Minnesanteckningar, presentation och bilagor skickas till Liselotte Fager för 
godkände, innan det i sin tur skickas vidare till vård och äldreomsorgsnämnden.

Linköping 

2024-10-23

Lucdy Gutierrez, Biträdandeverksamhetschef.


